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A dorozsmai sportkör csak akkor mond le a focipályáról, ha újat kap 

Gyepre lép a nagybani piac 
Hatszázmillió forintos fejlesz-
tést tervez az önkormányzat a 
dorozsmai nagybani piacon, 
magántőke bevonásával. A lé-
tesítmény az elképzelések sze-
rint a focipálya felé terjeszked-
ne. Ehhez azonban a helyi 
sportkör csak akkor járul hozzá, 
ha új pályát kap. 

A dorozsmai nagybani piac átfo-
gó fejlesztése tavaly kora nyáron 
kezdődött, amikor a 63 milliós 
beruházással elkészült az új, 500 
autó befogadására képes vára-
koztató parkoló. Ez jórészt meg-
oldotta a környéken élők problé-
máit, hiszen már nem a közuta-

kon, az ott lakókat zavarva vára-
kozhatnak a piacnyitásra a ter-
melők. Már ekkor elhangzott: a 
város a focipálya felé szeretné bő-
víteni a létesítményt. 

Információink szerint a nagy-
banit üzemeltető Szegedi Vásár-
és Piacigazgatóságból kiválik egy 
cég, amelynek feladata kizárólag 
a nagybani üzemeltetése és fej-
lesztése lenne. Az új kft.-ben 
többségi tulajdonos maradna az 
önkormányzat, de a magántőke 
is szerephez jutna: tulajdonos-
társ lehetne a növénytermesztés-
sel foglalkozó Floratom Kft., és a 
piacon működő nagykereskedők 
is. Később pedig akár a Szeged 

SPORTPALYA IS KELL 
Tóth József, a városrész szocialista önkormányzati képviselője 
nemcsak mint városatya, hanem mint a piacot üzemeltető 
Szegedi Vásár és Piacigazgatóság felügyelő-bizottságának elnö-
ke, és mint a dorozsmai sportkört vezetője is érintett a beruhá-
zással kapcsolatban. Csak informálisan értesültem a tervekről, 
részletes tájékoztatást eddig nem kaptam - mondta Tóth Jó-
zseí. Majd hozzátette: a dorozsmai sportkör csak abban az 
esetben hajlandó lemondani a jelenlegi focipályáról a piac javá-
ra, ha egy új, minden igényt kielégítő, kulcsra kész pályát kap 
cserébe. Ennek helyét egyébként már kinézték: a közelben lé-
vő, korábban állatvásároknak helyet adó területet alkalmasnak 
tartják a célra. Beck Zoltán, a piac fejlesztését felügyelő tanács-
nok lapunkon keresztül is biztosította Tóth Józsefet: csak ak-
kor lesz piac a focipálya helyén, ha az új sportpályát már átad-
ták a dorozsmaiaknak. 

környékén működő tész-eket, 
azaz termelési és értékesítő szö-
vetkezeteket is bevonhatnák a 
tulajdonosi körbe. így a fejleszté-
sekhez EU-forrásokra is pályáz-
hatna a piacot üzemeltető cég. 

Az önkormányzat megszerezte 
a piac melletti volt Agroker 6 
ezer négyzetméteres területét, és 
ha bekapcsolják a fejlesztésekbe 
a focipályát is, úgy azzal újabb 3 
hektárt nyer a nagybani. A ter-
vek szerint első körben 150 mil-
lió forintért épülne egy könnyű-
szerkezetes raktározó- és elárusí-
tócsarnok, a nagykereskedők 
anyagi hozzájárulásával. Ennek 
felépítését egyébként 1997 óta 
tervezik. Közel ennyiért hajta-
nak végre infrastrukturális beru-
házásokat. 

A második ütemben a piac a 
szomszédos focipálya felé ter-
jeszkedne. A sportpálya széléből 
két métert már tavaly lecsíptek, 
ezen keresztül közlekednek az új 
parkolóból a piac belső területére 
az autók. A tervek szerint a teljes 
focipályát a piachoz kapcsolják, 
feltöltik, és zárt tárolót, illetve 
öltözőt építenek a helyén a fej-
lesztés második, újabb 300 mil-
lió forintba kerülő ütemében. 

Az elképzelésekről árpilis 8-án, 
következő ülésén dönthet a sze-
gedi képviselő-testület a mai be-
járás tapasztalatai alapján. 

K.B. 

Harmincnégymillió a városszéli kiskertek világítására 

Villanyfény a körtöltésen túl 
Augusztus végéig 269 lámpatestet szerel fel a 
Démász a körtöltésen kívüli szegedi városrészek 
közterületein. Baktóban 56 új fényforrás világit 
majd. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A közelmúltban kötött szerződést az önkormány-
zat és a Démász Rt. Szeged körtöltésen kívül eső te-
rületeinek közvilágítás-fejlesztésére. Botka László 
polgármester tegnap az egyik érintett településrész, 
Baktó polgárait tájékoztatta a beruházásról a Pihe-
nő utcában, egy rögtönzött fórumon. 

- Az önkormányzat szándékai szerint fejleszti, és 
próbálja élhetővé tenni a kiskertes övezeteket, 
amelynek első lépcsőjében számos utcát nevezett 
el, lehetővé téve, hogy az itt lakók hivatalosan is 

bejelentkezhessenek - mondta Botka László. Ez 
543 polgárt érintett, csak Baktóban 147-en jelent-
kezhettek be. A polgármester hozzátette, a terve-
zett infrastrukturális beruházásoknak csak első 
szakasza a közvilágítás javítása. Ennek keretében a 
baktói kiskertekben, Subasán, a sziksói üdülőkör-
zetben, Tompaszigeten, a gyálaréti kiskertekben, a 
szentmihályi Bodomban, a tápéi kiskertekben és a 
marostői kertvárosban összesen 269 lámpatestet 
helyeznek el a köztereken. A beruházás értéke ösz-
szesen 34 millió forint. A polgármestert egyéb 
ügyekről is kérdezték a baktói lakosok, akiket töb-
bek között arról is tájékoztatta a polgármester, 
hogy már tervezik azt a 600 méteres útszakaszt, 
amelyen a buszok eljuthatnak a kiskertek közvet-
len közelébe, és így megoldható lesz a tömegközle-
kedés is. 

Időközi választást tartanak Nagytőkén 

Lemondott 
a polgármester 

A Draskovics-csomag nem veszélyezteti a szegedi egyetemi beruházást 

Folytatódik az építkezés 
Folytatás az 1. oldalról 

A polgármestert nagyon megvi-
selte, hogy minden kisebb-na-
gyobb gonddal végül hozzá for-
dultak, s anyagi források hiányá-
ban ezek közül vajmi keveset tu-
dott megoldani. A faluban a pol-
gármesteri hivatalon kívül mű-
ködik egy óvoda, s állandó he-
lyettesítés rendszerében jutnak 
orvosi ellátáshoz a lakók. Ezen-
kívül élelmiszerbolt, vendéglátó-
egység működik Nagytőkén, 
ahol a legtöbben mezőgazdasági 
termelésből élnek. 

Tavaly ünnepelte a falu ötven-
éves létét, megújult a főtér, az ut-
cák ligetesek lettek, új utak épül-
tek és terjeszkedett az elektro-
mos hálózat. Kis Nándor úgy 
gondolja, nincs szégyenkezniva-
lója. Úgy érzi: megkönnyebbült. 
Három nagykorú gyermekének 
és a családi gazdaságnak szentel-
heti most már az idejét. Emellett 
továbbra is mozigépészként dol-
gozik a szentesi Őze Lajos Film-
színházban. 

A polgármester lemondását 
egyhangúan fogadta el a vele 
együtt hat tagot számláló képvi-
selő-testület néhány napja. Ta-

valy május végén próbált meg 
először leköszönni Kis Nándor, 
ám akkor a plénum határozat-
képtelensége miatt nem tudta 
elfogadtatni lemondását. Képvi-
selő-társai ezt követően rábe-
szélték: maradjon. Még egy esz-
tendő sem telt el, Kis Nándor 
végleg kiállt eredeti elhatározá-
sa mellett. 

Staberecz Ferenc alpolgármes-
ter a történtekkel kapcsolatban 
így fogalmazott: a polgármester 
döntésével nem ért egyet, de elfo-
gadja. Hogy az időközi választá-
son megméreti-e magát, még 
nem döntötte el. Staberecz Fe-
renc civilben autóbusz-vezető, 
foglalkozása időben kötött. A na-
gyon szegény település második 
embere ezért nem biztos benne, 
hogy teljes jelenléttel el tudná 
látni a polgármesteri teendőket. 
A község életében bekövetkező 
változással kapcsolatban Stabe-
recz azt is elmondta: tudomása 
szerint a helyi választási bizott-
ság azért tette az uniós választá-
sok napjára a polgármester-vá-
lasztást is, hogy a lehető legki-
sebb mértékben terhelje meg a 
falu költségvetését. 

BLAHÓ GABRIELLA 

Fodor Zsolt négy és fél évet kapott első fokon 

Elítélték a rúzsai 

Látványos munkát végeznek az Ady téri épület homlokzatán 

A tegnapi kormányülésen eldőlt, hogy a 
Draskovics-csomag, a megtakarítási intéz-
kedések nem befolyásolják a szegedi egye-
temi beruházást. Az építkezés folytatódik. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A szegedi egyetemi nagyberuházás folyta-
tódik, a Tanulmányi és Információs Köz-
pont épül és határidőre elkészül az Ady té-
ren - szögezte le érdeklődésünkre Szabó 
Gábor, a Szegedi Tudományegyetem rekto-
ra. Az intézmény vezetőjét azért kérdez-
tük, mert újsághírek szerint a pénzügymi-

niszter újracsomagoltat: Draskovics Tibor 
185 milliárdos valódi megtakarítást akar, 
azaz a Pénzügyminisztérium nem fogadja 
el egyes minisztériumok spórolási sziszté-
máját. Ez abban állna, hogy a beruházáso-
kat nem halasztják el, csak a kifizetéseket. 
Lapértesülések szerint az Oktatási Minisz-
tériumnak is vannak ilyen technikái. A 
Pénzügyminisztérium álláspontja viszont 
az, hogy a munka elvégzésének az ideje 
számít, vagyis a valódi megtakarítás a 
munka elhalasztása. 

- Arról tájékoztathatom az érdeklődőket, 
hogy a tervek szerint épülő, többféle funkció-

fotó: Karnok Csaba 

jú háznak már az igazgatóját is kineveztem 
Majó Zoltán személyében, aki jelenleg is dol-
gozik az oktatási, a kongresszusi, a hallgatói 
szolgáltatási és a tanulási terek kialakításán, 
logisztikai tervezésén. Szeptember 4-én az új 
épületben tartjuk az ünnepélyes tanévnyitót 
- mondta a rektor. 

Információnk szerint - amelyet az Okta-
tási Minisztérium sajtóosztályán megerő-
sítettek - a tegnapi kormányülésen döntés 
született arról, hogy a megtakarítási cso-
mag nem érinti a szegedi egyetemi beruhá-
zást, az Ady téren az új épület a tervezett 
határidőre elkészülhet. 

gyújtogató tűzoltót 
A Szegedi Városi Bíróság négy és 
fél év börtönre ítélte azt a rúzsai 
önkéntes tűzoltót, aki szándé-
kos gyújtogatásával százmillió 
forintos kárt okozott. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Az első fokú ítélet szerint Fodor 
Zsolt önkéntes rúzsai tűzoltó 
2000 július végétől alig egy hó-
nap alatt legalább hat alkalom-
mal gyújtott tüzet a településhez 
közeli fenyvesekben. Tettét az el-
meorvosi szakvélemény szerint 
az motiválta, hogy nagyon szeret 
tüzet oltani, tűzoltó egyenruhát 
viselni, mert lakóhelyén megbe-
csülik az önkéntes tűzoltókat. 

Tettéért a bíróság Fodort bű-

nösnek mondta ki folytatólago-
san elkövetett, különösen nagy 
vagyoni hátrányt előidéző közve-
szély okozás bűntettében, amiért 
4 év 6 hónap börtönre ítélte és 6 
év évre eltiltotta a közügyektől. 
A bíróság kötelezte továbbá az 
önkéntes tűzoltót arra is, hogy az 
ítélet jogerőre emelkedését köve-
tő 15 napon belül a sértettek ká-
rát térítse meg, emellett a 875 
ezer forintnyi perköltség megfi-
zetése is Fodor Zsoltra hárul. 

A bíróság ítéletét az ügyész tu-
domásul vette, míg a vádlott és 
védője elsődlegesen felmenté-
sért, másodlagosan eltérő minő-
sítésért, harmadlagosan pedig 
enyhítésért fellebbezett. Az ítélet 
nem jogerős. 

Aradra 
mennek 
A Csongrád megyei közgyűlés 
képviselői is részt vesznek a 
Szabadság-szobor avatásán. 

Mikulán László, a csanádpalo-
tai konzervatív képviselő arra 
kérte társait, hogy az aradi ün-
nepségen vegyenek részt. Zala 
György sok viszontagságot 
megért alkotását a tervek sze-
rint április 18-án avatják fel a 
Tűzoltó téren. Mióta kormány-
határozat született a tér rende-
zéséről, a magyar emlékmű és a 
román diadalív elhelyezéséről, 
ismét megindult az építkezés. 

Harmincmilliót költenek az újszegedi hgetre 

A halas fiút is áthelyezik 
Az idén 15 millió forintot for-
díthat az önkormányzat az új-
szegedi liget rekonstrukciójá-
nak második ütemére. A köz-
gyűlés jövő héten dönt a ter-
vekről. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Tápai Antal szobrászművész 
1959-ben készítette a Halas fiú 
című szobrot, amelynek ma már 
csak másolata látható a liget Bel-
városi híd felé eső végén. Az ere-
detit ellopták. Most a másolat át-
helyezését tervezi az önkor-
mányzat a liget rekonstrukciójá-
nak részeként - jelentette be a 
helyszínen Kormos Tibor, a vá-
rosrész szabad demokrata önkor-
mányzati képviselője. A szobrot 
a medencével együtt telepítik át 
egy másik, a Ligetfürdővel szem-
közti parktükörbe. A tervek sze-
rint - amelyre jövő héten a köz-
gyűlésnek is rá kell bólintania -
megújul több gyalogút, padokat 
és fákat is telepítenek. Mindez 
15 millió forintba kerül. Ez a fel-
újítás második üteme, korábban 
a templom melletti részt re-
konstruálták. 

A helyszíni sajtótájékoztatón je-
len volt Újszeged szociahsta parla-
menti képviselője is. Újhelyi Ist-
ván elmondta, a város összesen 
közel 30 milbó forintot fordít a li-
get felújítására, amelyből jut a híd 

felőli, úgynevezett Erzsébet-kapu 
helyreállítására. A harmadik 
ütem 2005-ben a parképítéssel 
folytatódik, amelyre 12 milbó fo-
rintot fordítanak. Hozzátette: 
azért kell részletekben végezni a 
felújítást, hogy ne boruljon föl 
Szeged legnagyobb zöldterületé-

nek ökológiai egyensúlya. Arra a 
kérdésre, mi lesz a Vigadó romos 
épületével, a két politikus el-
mondta: az ingatlan magántulaj-
donban van, de a város megpróbál 
nyomást gyakorolni azért, hogy 
eredeti formájában állítsák helyre 
a neves vendéglőt. 

Padokat is telepítenek a ligetbe, ahol megpihenhetnek az arra 
s é t á l ó k Fotó: Gyenes Kálmán 


